

Title (en)

Method for manufacturing brooms, brushes or the like and broom or brush produced in accordance with this method.

Title (de)

Verfahren zum Herstellen von Besen, Bürsten oder dergleichen sowie nach diesem Verfahren hergestellter Besen oder Bürste.

Title (fr)

Procédé pour la fabrication de balais, brosses ou similaires et balai ou brosse obtenus par ce procédé.

Publication

EP 0160623 A2 19851106 (FR)

Application

EP 85830032 A 19850213

Priority

- IT 345284 A 19840504
- IT 512784 U 19841130

Abstract (en)

The brush or broom has a support head (1) for the bristles. On the surface (4) of this head, opposite the handle, there are zones (1a) with inclined projections (3) near each end (2). These projections are inclined at an acute angle to the surface. Holes are made in these projections, and also in the central part of the head, perpendicular to their surfaces. Tufts of bristles are implanted in the holes and those in the projections are pref. longer than those in the central part so that the extremities of the bristles are all in the same plane.

Abstract (fr)

Le procédé prévoit: l'obtention d'une planchette (1) de support des touffes ou petites bottes (8) de soie, fibre, etc. et, au moins dans les zones (1a) proches de ses têtes(2), d'une série de petites parois (3) inclinées dont l'inclinaison va décroissant de l'extérieur vers la partie intermédiaire de la planchette par rapport à la surface de celle-ci sur laquelle elles sont obtenues; l'obtention, sur lesdites petites parois (3) inclinées, de trous (16) correspondants, à axe normal ou sensiblement normal aux mêmes petites parois inclinées et également l'obtention, sur la même surface restante de la planchette, d'autres trous uniformément répartis, à axes normaux ou légèrement inclinés par rapport à cette surface; l'encastrement dans tous lesdits trous (16) d'au moins une touffe ou petite botte (8) de soie ou similaire, de manière que les extrémités libres de celles-ci soient toutes dans un même plan.

IPC 1-7

A46B 9/02; A46D 3/04

IPC 8 full level

A46B 9/02 (2006.01); **A46D 3/04** (2006.01); **A46D 9/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A46B 9/02 (2013.01); **A46D 3/04** (2013.01); **A46D 9/02** (2013.01); **A46B 2200/302** (2013.01); **A46B 2200/308** (2013.01)

Cited by

US5010616A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0160623 A2 19851106; EP 0160623 A3 19860813; EP 0160623 B1 19890104; DE 3567144 D1 19890209

DOCDB simple family (application)

EP 85830032 A 19850213; DE 3567144 T 19850213